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VPRAŠANJA IN POBUDE, PODANE NA 2. SEJI OBČINSKEGA SVETA, 

Z ODGOVORI STROKOVNIH SLUŽB  

 

 

 

Aljaž Verhovnik 

 

Vprašanje-pobuda 18/22-1: 

Predlagam, da se občina Ravne pridruži pobudi akcije "Petarde? Ne, hvala!" in letos ne 

organizira ognjemeta, ampak sredstva nameni za ozaveščanje, ki opozarja na nevarnost 

uporabe pirotehničnih sredstev, tako za ljudi kot za živali. Predlagam tudi, da se sredstva, 

namenjena za  novoletna darila in za sprejem župana, namenijo za promocijo te akcije. 

(Pobudo so podprli še: Andrej Omerzel, Mojca Erjavec, Milan Škafar in Suzana Vodnjov v 

imenu Društva proti mučenju živali Koroške.) 

 

Odgovor: 

Pobudi je bilo delno ugodeno. Ognjemeta ni bilo, sredstva so se namenila za pomoč 

obolelemu malčku iz naše občine. Novoletnih daril nismo kupovali, če odštejemo rokovnike, 

namenjene vsakodnevni uporabi ob delu občinskih svetnikov in zaposlenih na občini. 

Novoletni sprejem je letos sicer še bil, a že lep čas razmišljamo o drugačnem konceptu.  

Navedeno akcijo "Petarde? Ne, hvala!" smo in bomo tudi v bodoče promovirali z 

opozarjanjem na družbenih omrežjih in na spletni strani občine. 

 

 

 

 

Andrej Omerzel 

 

Vprašanje-pobuda 18/22-2: 

V zvezi s sanacijo plazu pri kmetiji Kumer v Kotljah obstaja dolgoletna korenspondenca, a 

neučinkovita sanacija. Prosim za natančno poročilo o dosedanjih ukrepih za sanacijo plazu, 

kaj je bilo do sedaj narejeno, predvsem sanacijski plan 2013/2014, in natančno časovnico 

za nadaljnjo sanacijo plazu, ki se premika za ok. 0,5 m na leto in s tem ogroža stanovalce 

kmetije. 

 

Odgovor: 

Zemeljski plaz sodi med naravne nesreče, ki običajno nastane kot posledica poplav, 

močnega deževja, vetra, žledu, potresa itd. Sistem odpravljanja posledic je urejen na tak 

način, da ob nastanku nesreče oškodovanec s klicem na 112 aktivira Upravo RS za zaščito 

in reševanje in ta poveljnika civilne zaščite v občini. Od tega trenutka prevzame poveljnik 

vse aktivnosti za ukrepanje. Aktivira gasilce in druge ekipe za intervencije. Njihova naloga 

je, da odpravijo neposredno nevarnost in vzpostavijo osnovno funkcionalnost 

poškodovanih stvari. Pri plazovih je to običajno odstranitev materiala, prekritje odlomnega 

roba s folijo, ureditev odvodnjavanja … Taka intervencijska dela trajajo krajši čas, v 

nadaljevanju pa ustrezne službe (cestarji, vodarji, elektro podjetja, komunale …) na svoji 

infrastrukturi izvedejo še ostala dela za prevoznost cest, pretočnost vodotokov, dobavo 

elektrike, oskrbo z vodo itd. V tem času Uprava RS za zaščito in reševanje pozove občine, 

da izdelajo oceno škode in pripravijo poročilo o izvedbi intervencije. Na podlagi pridobljenih 

ocen škode (če presega določen prag) Uprava RS za zaščito in reševanje razglasi naravno 

nesrečo, aktivira občinske komisije za popis škode in določi rok za vnos podatkov v 

aplikacijo AJDA. Določi tudi, katero škodo se ocenjuje. Občinske komisije so običajno (ob 

tovrstnih nesrečah) zadolžene za popis škode na občinski infrastrukturi (ceste), stavbah in 

gradbeno inženirskih objektih in kmetijskih zemljiščih. 
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Občinske komisije objavijo poziv oškodovancem, da naj na predpisanih obrazcih prijavijo 

škodo. Po ocenitvi škode se obrazci vnesejo v aplikacijo. Oceno škode pregleda regijska 

komisija s kontrolo na terenu, opravi popravke, končno oceno pa potrdi republiška 

komisija. Od te točke dalje občine sodelujemo le pri odpravi posledic na infrastrukturi in 

sanaciji plazov, če ogrožajo stanovanjski objekt. S strani Ministrstva za okolje in prostor 

(MOP) smo pozvani, da pripravimo tabelarični pregled škod in določimo prioritete, običajno 

tri. Ministrstvo potem pripravi program sanacije, ki ga sprejme vlada, ki tudi zagotovi 

sredstva v državnem proračunu. Ko je financiranje zagotovljeno, smo občine pozvane k 

oddaji vloge in nato k sklenitvi pogodbe o sofinanciranju sanacije. 
 

Plaz Kumer se nahaja na zasebnem kmetijskem zemljišču. Občina je leta 2013 naročila in 

plačala elaborat sanacije predvsem zaradi pridobitve strokovnega mnenja. Prilagamo ga v 

celoti (glej prilogo 1). Iz vsebine ni zaslediti, da bi bil ogrožen stanovanjski objekt. Poleg 

glavnega odloma in nariva zemljine na kmetijski površini so omenjeni tudi manjši posedki 

na gozdni cesti in zaradi tega je občina prijavila ta plaz ob prvi naslednji razglašeni naravni 

nesreči, in to je bil dogodek »0022 Poplave, visok sneg in žled med 30. januarjem in 27. 

februarjem 2014«. Takrat je občinska komisija ocenila 26 plazov, usadov in drugih škod 

na občinski infrastrukturi. Na poziv MOP smo določili pet prioritet, med katerimi ni plazu 

Kumer. Nato so bili po programu sanirani trije plazovi (Žaže, Koren in Marolt), tri pa je 

občina sanirala z lastnimi sredstvi, in sicer na križišču Pogorevc, na cesti proti Lipovniku in 

na cesti proti Šrotneku. Iz naslova poškodovane gozdne ceste ni realno pričakovati, da bi 

se ta plaz lahko saniral v okviru programa, ker verjetno nikoli ne bo prva ali druga 

prioriteta. Gre za zadnjih nekaj metrov gozdne ceste do ene domačije, kar je v primerjavi 

z drugimi občinskimi cestami nižja prioriteta, zato ga občinska komisija pri oceni škod v 

naslednjih nesrečah tudi ni več ocenjevala, saj na cesti kake omembe vredne škode tudi 

ni bilo. Prav tako pa se lastnik do danes, ob naslednjih razglašenih naravnih nesrečah, ni 

odzval na noben javni poziv in škode na zemljišču ali objektu ni prijavil.  
 

Časovnice za nadaljnjo sanacijo ni in je do sedaj tudi ni bilo. Iz naslova škode na javni 

infrastrukturi je bila škoda ocenjena v letu 2014, sanacija ni bila med prioritetami, zato je 

ni bilo v programu. Po tej poti je tudi malo verjetno, da ta sanacija kadarkoli pride v 

program. Druga možnost je, da lastnik pri naslednji naravni nesreči prijavi škodo na 

stanovanjskem objektu, če bo le-ta zaradi plazu nastala. Potem je uvrstitev v program 

odvisna od prioritete, ki jo določi občina. 
 

Tretja pot je pa sanacija z lastnimi proračunskimi sredstvi, kar pomeni, da mora biti 

sanacija predvidena v proračunu s svojo postavko ali pa da jo, zaradi nenadnega dogodka, 

odredi župan iz sredstev proračunske rezerve na podlagi svojih pooblastil. 

 
 

Vprašanje-pobuda 18/22-3: 

Regionalna razvojna agencija za Koroško, katere soustanoviteljica je tudi Občina Ravne na 

Koroškem, je v Regionalnem razvojnem programu za Koroško razvojno regijo 2014-2020 

pod skupne regionalne projekte nacionalnega pomena umestila tudi točko Dostopnost in 

trajnostna mobilnost, pod katero je zagotovljenih 19.152.000 evrov sredstev za kolesarske 

povezave. Glede na to, da sta koalicijski stranki SDS Ravne na Koroškem in Svetniška 

skupina Lista Rožen v predvolilnem programu obljubljali umestitev in izgradnjo kolesarske 

poti na omenjeni relaciji, vprašujem, kdaj se bo pričelo graditi kolesarsko pot Ravne-

Dobrije-Tolsti Vrh in kdaj bo zgrajena. 

 

Odgovor:  

Navedeni odsek kolesarske povezave ni zajet v Dogovoru za razvoj regije. Zgrajen bo 

sočasno z rekonstrukcijo ceste Ravne–Dravograd. Investicija je v državnem načrtu 

razvojnih programov in je v fazi projektiranja. Investitor je Direkcija RS za infrastrukturo, 

ki v letu 2019 načrtuje izvedbo razpisa za oddajo del in pričetek gradnje v letu 2020. Rok 

dokončanja še ni znan, bo pa določen s sklenitvijo izvajalske pogodbe. 

http://www.ravne.si/
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Mojca Erjavec 

 

Vprašanje-pobuda 18/22-4: 

Izvedela sem, da se pobuda za ureditev poti od parkirišča pri Tušu do cerkve sv. Egidija 

še ne bo pričela izvajati, zato dajem pobudo, da se izvedba tega projekta vključi v proračun 

občine za leto 2019 kot samostojna postavka. 

 

Odgovor: 

Pobudo bomo obravnavali v postopku sprejemanja proračuna  za leto 2019. 

 

 

 

Dr. Štefan Šumah 

 

Vprašanje-pobuda 18/22-5: 

S strani JKP Log naj se občinskemu svetu predstavi natančna struktura cene zbiranja in 

odvoza odpadkov, tako fiksnega kot variabilnega dela, in vse odškodnine ali nadomestila, 

ki so v to ceno vključena. Prav tako naj se pripravi primerjava cen za vse štiri občine, za 

katere JKP Log opravlja to storitev. Poda naj se tudi struktura cene (z vsemi pritiklinami) 

za obdelavo odpadkov. 

 

Odgovor: 

Odgovora JKP Log d.o.o. in Kocerod d.o.o. glede strukture cene zbiranja in odvoza 

odpadkov ter obdelave odpadkov sta v prilogi (priloga 2). 

 

 

 

Milan Škafar 

 

Vprašanje-pobuda 18/22-6: 

Na nekaterih mestih v občini so ljudje še vedno v temi. V letu 2019 je treba čim prej 

pristopiti k temu, da se ta temna mesta osvetlijo. Kjer ni potrebe po stalni osvetlitvi, naj 

se luči s primerno tehnološko opremo prižigajo in ugašajo glede na potrebe. 

 

Odgovor:  

V letu 2019 bomo dograjevali javno razsvetljavo v okviru razpoložljivih sredstev v 

proračunu. Prednostno bomo zagotavljali zadostno osvetlitev prehodov za pešce in javnih 

površin, ki so namenjene pešcem (pločniki, ulice, trgi ...). 

 

 

Vprašanje-pobuda 18/22-7: 

Dosedanje vlade nas že nekaj časa vlečejo za nos glede izgradnje tretje razvojne osi. Prišel 

je čas za radikalne aktivnosti; koroške občine naj ustanovijo skupno operativno telo in 

organizirajo akcije za zaporo cest.  

 

Odgovor: 

Pobudo smo posredovali predsedujočemu Sveta Koroške regije Tilenu Kluglerju. 

 

 

Sabina Ranc 

 

Vprašanje-pobuda 18/22-8: 

Predlagam, da imamo seje občinskega sveta v času izven uradnih ur naše občinske uprave 

in s tem občanom omogočimo, da v skladu z osnovnim namenom občine nemoteno 

koristijo usluge uprave. 

http://www.ravne.si/
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Odgovor: 

Že nekaj let imamo seje občinskega sveta ob sredah z namenom, da lahko na njih 

sodelujejo zaposleni v občinski upravi znotraj svojega delovnega časa. Odbori in komisije, 

kjer prav tako sodelujejo strokovne službe občine, pa so popoldne po delovnem času, da 

se jih lažje udeležujete svetniki. Takšen razpored se nam zdi dobra in racionalna rešitev in 

predstavlja kompromis za vse, ki sodelujete(mo) na sejah.  

Prisotnost posameznih strokovnih služb na sejah občinskega sveta tudi ni tako pogosta, 

da bi to vplivalo na redno delo zaposlenih, ki sodelujejo na sejah, niti zaradi tega nismo 

dobili nobene pritožbe s strani občanov. Delo poteka normalno.   

 

 

 

Andrej Erjavec 

 

Vprašanje-pobuda 18/22-9: 

Predlagam, da se posnetki sej občinskega sveta, kot je bila praksa v preteklih letih, 

objavijo na naši spletni strani.  

 

Odgovor: 

Predlog bomo upoštevali v okviru omejitev, ki jih določajo evropska uredba o varstvu 

posameznikov pri obdelavi osebnih podatkov, Zakon o dostopu do informacij javnega 

značaja in Zakon o varstvu osebnih podatkov. Zvočno ali slikovno snemanje pomeni 

namreč po teh aktih poseg v zasebnost in varstvo osebnih podatkov, ki ni dopusten brez 

ustrezne pravne podlage za obdelavo teh podatkov.  

Pravno podlago za snemanje in predvajanje sej občinskega sveta predstavlja 53. člen 

poslovnika, ki v tretjem odstavku določa, da se lahko v primeru, če so dali soglasje vsi 

sodelujoči na seji, video posnetek seje tudi javno predvaja in se hrani v sejnem dosjeju 

skupaj z zapisnikom in gradivom s seje. 

Članom občinskega sveta in uslužbencem občinske uprave smo predložili v podpis ustrezno 

izjavo, s katero dajete soglasje k snemanju in predvajanju sej, na katerih sodelujete. 

Soglasje pa morajo dati tudi ostali prisotni na posamezni seji /zunanji sodelavci, 

uvodničarji, javnost …/, sicer posnetka seje ali dela seja ne moremo objaviti. 

 

 

 

 

       Župan 

        Občine Ravne na Koroškem 

                  dr. Tomaž Rožen  
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